
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 8 marca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do minister finansów Teresy Czerwińskiej 

Szanowna Pani Minister! 

Skanowanie kodów kreskowych i fotografowanie cen w celu zestawienia ich z ofertami innych sklepów to 

coraz popularniejsza praktyka. Jednak, jak wykazało badanie platformy TakeTask i Sieci AdRetail, zdecydo-

wana większość placówek wciąż zabrania tego swoim klientom. Z roku na rok w tej kwestii niewiele się 

zmienia. Obecnie aż 71% badanych sklepów uniemożliwia wykonywanie takich czynności. 

Z analizy wynika, że najgorzej jest w drogeriach i hipermarketach, gdzie jest to praktycznie niemożliwe. 

Problem występuje też w supermarketach, sklepach convenience i dyskontach. 

Prawnicy alarmują, że sieci handlowe absolutnie nie mają podstaw do takich działań. Często zdarza się, że 

pracownicy sklepów zwyczajnie łamią przepisy. Dla przykładu: straszą klienta zabraniem telefonu lub próbu-

ją nakłonić go do skasowania wykonanego zdjęcia, np. pod groźbą wezwania policji. 

Bardzo proszę o ustosunkowanie się do przedstawionej sprawy. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


